

Jack Corley
June 3, 2019

EASTERN EUROPE REGIONAL NEWS

June 3, 2019



Festival of Families Held in Bashkortostan

May 11, 2019

A "Day of Happy Families" festival commemorating the International Day of Families was held in the Ilishevsky District village of Verheyarkeevo in the Russian Republic of Bashkortostan. The May 11, 2019, festival was organized by FFWPU together with the Ilishevsky District branch of the State Budgetary Institution of Bashkortostan. [Read more ...](#)

Фестиваль Семей Верхяяркеево в Башкирии

11 мая 2019 г.

11 мая 2019 года в Илишевском районе прошел фестиваль «День счастливых семей», приуроченный к Международному дню семьи 15 мая. Организатором фестиваля стали отделение в Илишевском районе ГБУ РБ Северо-западный межрайонный центр «Семья» и общественная организация «Федерация семей за единство и мир во всем мире». [Читать дальше ...](#)



Seeds of Love and Blessing in a Garden

May 25, 2019

A Family Festival was held on May 25 in the garden cooperative Khrustalny, not far from the Russian city of Yekaterinburg. A total of 22 people participated, not counting the children. Seven couples passed three ceremonies. [Read more ...](#)

Семена любви и Благословения посеяли в садовом товариществе

25 мая 2019 г.

В садовом некоммерческом товариществе Хрустальный (недалеко от Екатеринбурга) прошёл Фестиваль Семей. Присутствовало 22 человека гостей, не считая детей. 7 пар прошли 3 церемонии. [Читать дальше ...](#)
